

## Referat FAU-møte 19.01.2023

Sted	Personalrommet Hebekk Skole
Tid	18.30-20.00
Tilstede	Camilla Bløndal Elin Klokk Fløter Elin Stava Eide Fozia Mir Gunhild Fivelstad Håkon Fotland Ida Welde Jorun Holme Linn-Tove Frostmo Vindsnes Trude Olsen Wenche Holtet-Lid Eirik Havenstrøm  Andre: Ingunn Lind Bjørhei
Forfall	Cato Hestnes Dagfinn Heggem Kanchana Kankes Lars Gunnar Bjørnstad Lina Risnes Lise Sørensen Voldsdal Margrethe Johansen Stian Trymbo  Bjørnar Langen Kristoffer Bale Rasha Kewaan

Sak 1.2023 Godkjennelse av innkalling og saksliste

*godkjent*

Sak 2.2023 Opprop

*godkjent*

## Sak 3.2023 Informasjon fra rektor

- IST- Venter på tilbakemelding ang utvikling på meldte henvendelser. Skulle væreklart før jul. Ikke ført forsentskomming i IST hittil. Økende fravær. Lærerne må være mer på etter 3 forsentskomminger.
- Storforeldremøte i februar uke 6 1-4 kl og uke 7 5-7kl., tema RØRE - kosthold, søvn, fysisk aktivitet. Røreambassadør foredrag ca 30 min. i aula før klassevis. Maks 2 timer totalt. Ønskelig med tid til løs prat i klassene.
- Rutiner for samvær og trivsel. Forslag til neste FAU møte 2.03.2023
- Ski vest ungdomsskole er vedtatt, mulig ferdig 2025. Informasjonsmøte for alle FAU i Ski i aula på Hebekk Skole, muligens i løpet av mars.
- Aksjoner vedrørende trafikk - Ikke hatt kapasitet enda. Muligheter for at trafikkgruppa kan sette i gang noe? Mange biler på sørjordet på ettermiddag, aksjon mulig å få til på ettermiddag?
- Skole-hjem gruppe kommet i gang, hatt ett møte. Jobber med forslag til forventninger. Ønskelig at dette er klart til våren.
- En del sykefravær blant lærere. Har klart å dekke opp foreløpig.
- Det kommer ingen utlysning av lærere. Pga. økonomien må vi se på en annen måte å organisere oss på. Det vil bli aktuelt å ha stor-klasser noen timer pr. Trinn. Aktuelle trinn vil få nærmere informasjon.

## Sak 4.2023 Gjenbrukskrok

Ønsker FAU å administrere? Skolen har et lite lagerrom på skolen som er noe skjermet slik at det føles mer komfortabelt for de som skal inn. Sende ut via IST eller i hver klasse på FB og høre om noen brenner for dette og ønsker å holde i det? Muligheter for engangs event og se om det er populært og ønsker å fortsette med dette?

Konklusjon: forespørsel til alle klasser om noen brenner for dette . evt. Ingun høre med lærerne om man kan melde behov til lærerne som blir lagt ut til foreldre.

## Sak 5.2023 Orientering fra trafikk-gruppen

- Kiss & Ride
  - Trafikkgruppen har sendt skriftlig innspill til kommunen ang. reguleringsplan for området.
  - Intervjuet i ØB.
  - Ønsker vei og kiss&ride skal skilles ut og få eget gnr og bnr, slik at dette området ikke blir tatt med i andre reguleringsplaner.

## Sak 6.2023 Økonomi

- Sluttrapport grillhytte er godkjent av Sparebankstiftelsen DNB.

## Sak 7.2023 Eventuelt

- Grillhytte tagget på - kan ute-gruppen se på dette og evt. Sette igang forbedringer?
- Risikovurdering vedr. aking i islagt bakke bak skolen? Henvendelse fra foreldre vedrørende dette. Bakken ble stengt når bakken var på det verste. Camilla Bløndal sender henvendelse til SFO om at foreldre er litt bekymret for dette.